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Geacht College, Raadsadviescommissie en Gemeenteraad, 

 

 
 Op dinsdag 30 augustus jl. heeft er een informatiesessie plaatsgevonden omtrent het eindrapport “Onderzoek  
 sportparken Roerdalen”. Daags na deze informatiesessie zijn wij – namens de drie voetbalverenigingen welke  
 voornoemd onderzoek in opdracht hebben laten uitvoeren – benaderd met de vraag om op korte termijn   
 (lees: vóór de eerstvolgende vergadering van de Raadsadviescommissie en Gemeenteraad) samen te zitten  
 om in een persoonlijk gesprek de toekomst van de voetbalparken in de gemeente Roerdalen te bespreken en  
 daarna een gezamenlijk signaal (lees: de intentie om binnen tien jaar nog maar gebruik te maken van één of  
 twee voetbalparken) af te geven richting de Raadsadviescommissie en Gemeenteraad.  
 
 Op dit verzoek hebben wij de drie voetbalverenigingen te kennen gegeven, dat wij graag met elkaar in gesprek  
 blijven, maar dat het uitdragen van het door hen gewenste gezamenlijk signaal voor ons nu niet aan de orde  
 kan zijn. Wij begrijpen uiteraard dat dit voor de betreffende verenigingen niet de gewenste reactie is. Om  
 eventuele miscommunicatie over ons standpunt te voorkomen alsmede om voor alle partijen duidelijkheid in  
 deze te verschaffen, achten wij het wenselijk om ons standpunt hierbij kort te motiveren.   
 
 De Gemeenteraad heeft op 16 juli 2015 besloten om toe te werken naar het terugbrengen van het aantal  
 voetbalparken van 6 naar 3 (in 2017). Gelijktijdig heeft de Gemeenteraad besloten om in 2018 een   
 evaluatiemoment in te bouwen waarin de Gemeenteraad, het College van Burgemeester en Wethouders  
 daartoe in de gelegenheid gesteld, zulks mede in relatie tot het totale accommodatiebeleid, een keuze maakt  
 over het aantal voetbalparken ten laste van de gemeentelijke exploitatie uiterlijk 2025. 
 
 Mede naar aanleiding van dit besluit van de Gemeenteraad zijn de voetbalverenigingen VV Vlodrop en PSV’35    
 op 5 november 2015 gefuseerd tot Oranje Blauw’15 en maakt deze fusievereniging thans nog maar gebruik  
 van één voetbalpark. Het voetbalpark in Vlodrop wordt inmiddels niet meer gebruikt door Oranje Blauw’15.  
 Wij zijn van mening dat wij hiermee een concrete bijdrage hebben geleverd aan de uitvoering van het besluit  
 van de Gemeenteraad van 16 juli 2015. 
 



            
  
 U zult ongetwijfeld begrijpen dat een fusie veel energie vergt van alle leden, vrijwilligers en bestuurders. De  
 afgelopen periode was dan ook een roerige periode voor alle betrokkenen bij de fusie tot Oranje Blauw’15.  
 Het bestuur van Oranje Blauw’15 heeft groot respect voor de constructieve wijze waarop de leden en  
 vrijwilligers zich in dit fusietraject hebben opgesteld. Nu de fusie geheel is afgerond, is het noodzaak om rust 
 te creëren binnen onze vereniging. Vanuit dit oogpunt hebben wij dan ook bewust de keuze gemaakt om nu  
 even een pas op de plaats te maken. 
 
 Uiteraard blijven wij niettemin graag in gesprek met de andere (voetbal)verenigingen en Gemeenteraad over  
 de toekomst en in het bijzonder de voetbalparken, maar dan wel in het achterhoofd het – tevens door de  
 Gemeenteraad beoogde – evaluatiemoment in 2018. 
 
 Wij vertrouwen erop hierbij ons standpunt voldoende te hebben gemotiveerd. Desgewenst zijn wij uiteraard  
 graag beschikbaar u van een persoonlijke toelichting te voorzien.  
 
 Rest ons u allen veel wijsheid toe te wensen bij het te nemen besluit omtrent de voetbalparken. 
 
 Met vriendelijke groet, 
 namens Oranje Blauw’15, 
 
 
 
 mr. J. Massy 
 secretaris 


